

**VOTING INSTRUCTION FORM**

**BOMBARDIER INC.**

**56**

MEETING TYPE: SPECIAL MEETING  
MEETING DATE: FRIDAY, MARCH 27, 2015 AT 10:00 A.M. EDT  
RECORD DATE: FOR HOLDERS AS OF FEBRUARY 24, 2015  
PROXY DEPOSIT DATE: MARCH 26, 2015 CUID:  
ACCOUNT NO: CUSIP: 097751101

**CONTROL NO.: →**

**STEP 2**

**APPOINT A PROXY (OPTIONAL)**

**APPOINTEE(S): PIERRE BEAUDOIN OR, FAILING HIM, ALAIN BELLEMARE**

IF YOU WISH TO ATTEND THE MEETING OR DESIGNATE ANOTHER PERSON TO ATTEND, VOTE AND ACT ON YOUR BEHALF AT THE MEETING, OR ANY ADJOURNMENT OR POSTPONEMENT THEREOF, OTHER THAN THE PERSON(S) SPECIFIED ABOVE, PRINT YOUR NAME OR THE NAME OF THE OTHER PERSON ATTENDING THE MEETING IN THE SPACE PROVIDED HEREIN. UNLESS YOU INSTRUCT OTHERWISE, THE PERSON WHOSE NAME IS WRITTEN IN THIS SPACE WILL HAVE FULL AUTHORITY TO ATTEND, VOTE AND OTHERWISE ACT IN RESPECT OF ALL MATTERS THAT MAY COME BEFORE THE MEETING OR ANY ADJOURNMENT OR POSTPONEMENT THEREOF, EVEN IF THESE MATTERS ARE NOT SET OUT IN THE FORM OR THE CIRCULAR.

[Empty box for appointee name]

PLEASE PRINT APPOINTEE NAME ABOVE

**STEP 3**

**COMPLETE YOUR VOTING DIRECTIONS**

**THIS SPACE INTENTIONALLY LEFT BLANK.**

**ITEM(S): (FILL IN ONLY ONE BOX "X" PER ITEM IN BLACK OR BLUE INK)**

**VOTING RECOMMENDATIONS**

1 - ADOPTION OF A SPECIAL RESOLUTION: ----->>>>  
CONSIDER AND, IF DEEMED ADVISABLE, ADOPT A SPECIAL RESOLUTION  
(THE FULL TEXT OF WHICH IS REPRODUCED AS EXHIBIT "A" TO THE  
ACCOMPANYING MANAGEMENT PROXY CIRCULAR) AUTHORIZING BOMBARDIER  
INC. TO AMEND ITS ARTICLES OF AMALGAMATION TO INCREASE THE  
NUMBERS OF CLASS A SHARES (MULTIPLE VOTING) AND CLASS B SHARES  
(SUBORDINATE VOTING) WHICH MAY BE ISSUED BY BOMBARDIER INC. FROM  
1,892,000,000 TO 2,742,000,000.

FOR AGAIST

1 <<<<< FOR

\*NOTE\* THIS FORM CONFERS DISCRETIONARY AUTHORITY TO VOTE ON SUCH OTHER BUSINESS AS MAY PROPERLY COME BEFORE THE MEETING OR ANY ADJOURNMENT THEREOF.

\*NOTE\* THIS VOTING INSTRUCTION FORM SHOULD BE READ IN CONJUNCTION WITH THE ACCOMPANYING MANAGEMENT PROXY CIRCULAR.

**STEP 4 THIS DOCUMENT MUST BE SIGNED AND DATED**

**\* ISSUER CONFIRMATION COPY - INFO ONLY \***

**SIGNATURE(S) \*INVALID IF NOT SIGNED\***

M M D D Y Y



5970 CHEDWORTH WAY  
MISSISSAUGA, ON L6R 4G5

39  
39  
S29080-010 E  
1 OF 1

**BOMBARDIER INC.**  
800, BOUL. RENÉ-LÉVESQUE OUEST  
29E ÉTAGE  
MONTRÉAL, QC H3B 1Y8  
CANADA

**SPECIAL MEETING**

BOMBARDIER INC.

**WHEN:**

FRIDAY, MARCH 27, 2015 AT 10:00 A.M. EDT

**WHERE:**

LE CENTRE SHERATON MONTRÉAL  
SALON DRUMMOND  
1201 RENÉ-LÉVESQUE BOULEVARD WEST  
MONTRÉAL, QUÉBEC

**STEP 1**

**REVIEW YOUR VOTING OPTIONS**

**ONLINE:** VOTE AT **PROXYVOTE.COM** USING YOUR COMPUTER OR MOBILE DATA DEVICE. YOUR CONTROL NUMBER IS LOCATED BELOW.



**SCAN TO VIEW MATERIAL AND VOTE NOW**



**BY TELEPHONE:** YOU MAY ENTER YOUR VOTING INSTRUCTIONS BY TELEPHONE AT: ENGLISH: 1-800-474-7493 OR FRENCH: 1-800-474-7501

**BY MAIL:** THIS VOTING INSTRUCTION FORM MAY BE RETURNED BY MAIL IN THE ENVELOPE PROVIDED.

**REMINDER: PLEASE REVIEW THE INFORMATION / PROXY CIRCULAR BEFORE VOTING.**

**WE NEED TO RECEIVE YOUR VOTING INSTRUCTIONS AT LEAST ONE BUSINESS DAY BEFORE THE PROXY DEPOSIT DATE.**

**CONTROL NO.:** →

**PROXY DEPOSIT DATE:** MARCH 26, 2015

Dear Client:

A meeting is being held for securityholders of the above noted issuer.

1. You are receiving this Voting Instruction Form and the enclosed meeting materials at the direction of the issuer as a beneficial owner of securities. You are a beneficial owner because we, as your intermediary, hold the securities in an account for you but not registered in your name.
2. **Votes are being solicited by or on behalf of the management of the corporation.**
3. Even if you have declined to receive materials, a reporting issuer is entitled to deliver these materials to you and it is our responsibility to forward them. These materials are being sent at no cost to you, in the language you requested, provided that the materials are made available in your requested language.
4. Unless you attend the meeting and vote in person, your securities can only be voted by us as registered holder or proxy holder of the registered holder in accordance with your instructions. We cannot vote for you if we do not receive your voting instructions. Please complete and return (or provide by one of the alternative available methods) the information requested in this form to provide your voting instructions to us promptly. We will issue a proxy on your behalf according to the voting instructions you provide, unless you elect to attend the meeting and vote in person.
5. When you give us your voting instructions, you acknowledge that:
  - You are the beneficial owner;
  - You are authorized to provide these voting instructions; and
  - You have read the material and the voting instructions on this form.
6. You may not present this voting instruction form at the meeting in order to vote.
7. To attend the meeting and vote your shares in person:
  - Write your name or the name of your designate to act on your behalf on the "Appointee" line on the other side of this form, sign and date the form, and return it by mail, or
  - Go to ProxyVote.com (if available) and insert the name in the "Appointee" section on the electronic ballot.
 You, or your designate, as the named "Appointee", must attend the meeting for your vote to be counted. When you or your designate arrive at the meeting, please register with the scrutineer or proxy tabulator. Unless you instruct otherwise, the person whose name is written in the space provided will have full authority to attend and otherwise act at, and present matters to, the meeting and any adjournment or postponement thereof, and vote on all matters that are brought before the meeting or any adjournment or postponement thereof, even if these matters are not set out in this form or the information / proxy circular. Consult a legal advisor if you wish to modify the authority of that person in any way. If you require assistance, please contact the person who services your account.
8. If these voting instructions are given on behalf of a body corporate, set out the full legal name of the body corporate, the name and position of the person giving voting instructions on behalf of the body corporate and the address for service of the body corporate.
9. If the items listed in the information/proxy circular are different from the items listed on the other side of this form, the information/proxy circular will be considered correct.
10. In the absence of any specific instructions as to voting being provided by you on this form, the item(s) will be voted as recommended on the reverse of this form or as stated in the information/proxy circular, except in the case of your appointment of an Appointee.
11. **To ensure that your instructions are received in sufficient time to be processed, please ensure that the Voting Instruction Form is returned for processing or voted online at least one business day before the proxy deposit date noted above.** Voting instructions received on the proxy deposit date or later may not be able to be included in the final tabulation.

If you have any questions or require help, please contact the person who services your account.

**Disclosure of Information – Electing to Receive Financial Statements or Requesting Meeting Materials**

By electing to receive the financial statements or requesting meeting materials, your name and address may be provided to the issuer (or its agent) for mailing purposes.

**PLEASE SEE OVER**

**VOTING INSTRUCTION FORM**

**BOMBARDIER INC.**

**56**

MEETING TYPE: SPECIAL MEETING  
MEETING DATE: FRIDAY, MARCH 27, 2015 AT 10:00 A.M. EDT  
RECORD DATE: FOR HOLDERS AS OF FEBRUARY 24, 2015  
PROXY DEPOSIT DATE: MARCH 26, 2015 CUID:  
ACCOUNT NO: CUSIP: 097751200

**CONTROL NO.: →**

**STEP 2**

**APPOINT A PROXY (OPTIONAL)**

**APPOINTEE(S): PIERRE BEAUDOIN OR, FAILING HIM, ALAIN BELLEMARE**

IF YOU WISH TO ATTEND THE MEETING OR DESIGNATE ANOTHER PERSON TO ATTEND, VOTE AND ACT ON YOUR BEHALF AT THE MEETING, OR ANY ADJOURNMENT OR POSTPONEMENT THEREOF, OTHER THAN THE PERSON(S) SPECIFIED ABOVE, PRINT YOUR NAME OR THE NAME OF THE OTHER PERSON ATTENDING THE MEETING IN THE SPACE PROVIDED HEREIN. UNLESS YOU INSTRUCT OTHERWISE, THE PERSON WHOSE NAME IS WRITTEN IN THIS SPACE WILL HAVE FULL AUTHORITY TO ATTEND, VOTE AND OTHERWISE ACT IN RESPECT OF ALL MATTERS THAT MAY COME BEFORE THE MEETING OR ANY ADJOURNMENT OR POSTPONEMENT THEREOF, EVEN IF THESE MATTERS ARE NOT SET OUT IN THE FORM OR THE CIRCULAR.

[Empty box for appointee name]

PLEASE PRINT APPOINTEE NAME ABOVE

**STEP 3**

**COMPLETE YOUR VOTING DIRECTIONS**

**THIS SPACE INTENTIONALLY LEFT BLANK.**

**ITEM(S): (FILL IN ONLY ONE BOX "☐" PER ITEM IN BLACK OR BLUE INK)**

**VOTING RECOMMENDATIONS**

1 - ADOPTION OF A SPECIAL RESOLUTION: ----->>>  
CONSIDER AND, IF DEEMED ADVISABLE, ADOPT A SPECIAL RESOLUTION  
(THE FULL TEXT OF WHICH IS REPRODUCED AS EXHIBIT "A" TO THE  
ACCOMPANYING MANAGEMENT PROXY CIRCULAR) AUTHORIZING BOMBARDIER  
INC. TO AMEND ITS ARTICLES OF AMALGAMATION TO INCREASE THE  
NUMBERS OF CLASS A SHARES (MULTIPLE VOTING) AND CLASS B SHARES  
(SUBORDINATE VOTING) WHICH MAY BE ISSUED BY BOMBARDIER INC. FROM  
1,892,000,000 TO 2,742,000,000.

FOR    AGAINST  
   

1 <<<--- FOR

\*NOTE\* THIS FORM CONFERS DISCRETIONARY AUTHORITY TO VOTE ON SUCH OTHER BUSINESS AS MAY PROPERLY COME BEFORE THE MEETING OR ANY ADJOURNMENT THEREOF.

\*NOTE\* THIS VOTING INSTRUCTION FORM SHOULD BE READ IN CONJUNCTION WITH THE ACCOMPANYING MANAGEMENT PROXY CIRCULAR.

**STEP 4**

**THIS DOCUMENT MUST BE SIGNED AND DATED**

**\* ISSUER CONFIRMATION COPY - INFO ONLY \***

SIGNATURE(S) \*INVALID IF NOT SIGNED\*

M M D D Y Y



5870 CHEDWORTH WAY  
MISSISSAUGA, ON L5R 4G5

38  
38  
SZ9080-010 E  
1 OF 1

**SPECIAL MEETING**  
BOMBARDIER INC.

**WHEN:**  
FRIDAY, MARCH 27, 2015 AT 10:00 A.M. EDT

**WHERE:**  
LE CENTRE SHERATON MONTRÉAL  
SALON DRUMMOND  
1201 RENÉ-LÉVESQUE BOULEVARD WEST  
MONTRÉAL, QUÉBEC

**BOMBARDIER INC.**  
800, BOUL. RENÉ-LÉVESQUE OUEST  
29E ÉTAGE  
MONTRÉAL, QC H3B 1Y8  
CANADA

**STEP 1**

**REVIEW YOUR VOTING OPTIONS**

**ONLINE:** VOTE AT **PROXYVOTE.COM** USING YOUR COMPUTER OR MOBILE DATA DEVICE. YOUR CONTROL NUMBER IS LOCATED BELOW.

**BY TELEPHONE:** YOU MAY ENTER YOUR VOTING INSTRUCTIONS BY TELEPHONE AT: ENGLISH: 1-800-474-7493 OR FRENCH: 1-800-474-7501

**BY MAIL:** THIS VOTING INSTRUCTION FORM MAY BE RETURNED BY MAIL IN THE ENVELOPE PROVIDED.



**SCAN TO VIEW MATERIAL AND VOTE NOW**



**REMINDER: PLEASE REVIEW THE INFORMATION / PROXY CIRCULAR BEFORE VOTING.**

**WE NEED TO RECEIVE YOUR VOTING INSTRUCTIONS AT LEAST ONE BUSINESS DAY BEFORE THE PROXY DEPOSIT DATE.**  
**CONTROL NO.:** → **PROXY DEPOSIT DATE:** MARCH 26, 2015

Dear Client:

A meeting is being held for securityholders of the above noted issuer.

1. You are receiving this Voting Instruction Form and the enclosed meeting materials at the direction of the issuer as a beneficial owner of securities. You are a beneficial owner because we, as your intermediary, hold the securities in an account for you but not registered in your name.
2. **Votes are being solicited by or on behalf of the management of the corporation.**
3. Even if you have declined to receive materials, a reporting issuer is entitled to deliver these materials to you and it is our responsibility to forward them. These materials are being sent at no cost to you, in the language you requested, provided that the materials are made available in your requested language.
4. Unless you attend the meeting and vote in person, your securities can only be voted by us as registered holder or proxy holder of the registered holder in accordance with your instructions. We cannot vote for you if we do not receive your voting instructions. Please complete and return (or provide by one of the alternative available methods) the information requested in this form to provide your voting instructions to us promptly. We will issue a proxy on your behalf according to the voting instructions you provide, unless you elect to attend the meeting and vote in person.
5. When you give us your voting instructions, you acknowledge that:
  - You are the beneficial owner;
  - You are authorized to provide these voting instructions; and
  - You have read the material and the voting instructions on this form.
6. You may not present this voting instruction form at the meeting in order to vote.
7. To attend the meeting and vote your shares in person:
  - Write your name or the name of your designate to act on your behalf on the "Appointee" line on the other side of this form, sign and date the form, and return it by mail, or
  - Go to ProxyVote.com (if available) and insert the name in the "Appointee" section on the electronic ballot.
 You, or your designate, as the named "Appointee", must attend the meeting for your vote to be counted. When you or your designate arrive at the meeting, please register with the scrutineer or proxy tabulator. Unless you instruct otherwise, the person whose name is written in the space provided will have full authority to attend and otherwise act at, and present matters to, the meeting and any adjournment or postponement thereof, and vote on all matters that are brought before the meeting or any adjournment or postponement thereof, even if these matters are not set out in this form or the information / proxy circular. Consult a legal advisor if you wish to modify the authority of that person in any way. If you require assistance, please contact the person who services your account.
8. If these voting instructions are given on behalf of a body corporate, set out the full legal name of the body corporate, the name and position of the person giving voting instructions on behalf of the body corporate and the address for service of the body corporate.
9. If the items listed in the information/proxy circular are different from the items listed on the other side of this form, the information/proxy circular will be considered correct.
10. In the absence of any specific instructions as to voting being provided by you on this form, the item(s) will be voted as recommended on the reverse of this form or as stated in the information/proxy circular, except in the case of your appointment of an Appointee.
11. To ensure that your instructions are received in sufficient time to be processed, please ensure that the Voting Instruction Form is returned for processing or voted online at least one business day before the proxy deposit date noted above. Voting instructions received on the proxy deposit date or later may not be able to be included in the final tabulation.

If you have any questions or require help, please contact the person who services your account.

**Disclosure of Information – Electing to Receive Financial Statements or Requesting Meeting Materials**

By electing to receive the financial statements or requesting meeting materials, your name and address may be provided to the issuer (or its agent) for mailing purposes.

**PLEASE SEE OVER**





**Broadridge™**

5970 CHEDWORTH WAY  
MISSISSAUGA, ON L5R 4G5

2 2  
W29080-010 F  
1 DE 1

**ASSEMBLÉE SPÉCIALE**  
BOMBARDIER INC.

**DATE:**  
VENDREDI, 27 MARS 2015 À 10 h HAE

**ADRESSE:**  
LE CENTRE SHERATON MONTRÉAL  
SALON DRUMMOND  
1201, BOULEVARD RENÉ-LÉVESQUE OUEST  
MONTRÉAL (QUÉBEC)

**BOMBARDIER INC.**  
800, BOUL. RENÉ-LÉVESQUE OUEST  
29E ÉTAGE  
MONTRÉAL, QC H3B 1Y8  
CANADA

**ÉTAPE 1**

**PASSEZ EN REVUE VOS OPTIONS DE VOTE**

**EN LIGNE : VOTEZ SUR PROXYVOTE.COM À L'AIDE DE VOTRE ORDINATEUR OU DE VOTRE APPAREIL PORTABLE. VOTRE NUMÉRO DE CONTRÔLE EST INDICUÉ CI-DESSOUS.**

**VOTE PAR TÉLÉPHONE : VEUILLEZ TRANSMETTRE VOS INSTRUCTIONS AU 1 800 474-7501 (EN FRANÇAIS) OU 1 800 474-7493 (EN ANGLAIS).**

**VOTE PAR LA POSTE : VEUILLEZ RETOURNER LE PRÉSENT FORMULAIRE D'INSTRUCTIONS DE VOTE DANS L'ENVELOPPE FOURNIE.**



**NUMÉRISER  
POUR VOIR LES  
DOCUMENTS ET  
VOTEZ DÈS  
MAINTENANT**



**RAPPEL : PASSEZ EN REVUE LA CIRCULAIRE DE SOLlicitATION DE PROCURATIONS AVANT DE VOTER.**

**NOUS DEVONS RECEVOIR VOS INSTRUCTIONS DE VOTE AU MOINS UN JOUR OUVRABLE AVANT LA DATE DE DÉPÔT DES PROCURATIONS.**  
**N° DE CONTRÔLE : → DATE DE DÉPÔT : 26 MARS 2015**

Madame, Monsieur,

Une assemblée sera tenue à l'intention des porteurs de titres de l'émetteur mentionné ci-dessus.

- Vous recevez le présent formulaire d'instructions de vote et les documents relatifs à l'assemblée ci-joints, sur les instructions de l'émetteur, en tant que propriétaire véritable des titres. Vous êtes considéré comme le propriétaire véritable des titres, parce qu'en tant qu'intermédiaires, nous détenons les titres dans un compte pour vous, mais qui n'est pas inscrit à votre nom.
  - Les votes sont sollicités par la direction de la société ou en son nom.
  - Même si vous ne souhaitez pas recevoir ces documents, un émetteur assujéti a le droit de vous les faire parvenir et il est de notre responsabilité de vous les envoyer. Les présents documents vous sont envoyés sans frais, dans la langue que vous avez demandée, dans la mesure où ils sont disponibles dans cette langue.
  - À moins que vous n'assistiez à l'assemblée et ne votiez en personne, nous sommes les seuls à pouvoir exercer les droits de vote à rattachés à vos titres en tant que porteur inscrit ou fondé de pouvoir du porteur inscrit conformément à vos instructions. Nous ne pouvons pas voter pour vous si nous ne recevons pas vos instructions de vote. Veuillez fournir et nous retourner (ou nous envoyer par l'une des autres méthodes possibles) les renseignements demandés dans le présent formulaire afin que nous recevions vos instructions de vote rapidement. Nous délivrerons une procuration en votre nom conformément aux instructions de vote que vous nous donnerez, à moins que vous ne choisissiez d'assister à l'assemblée et d'y voter en personne.
  - En nous donnant vos instructions, vous confirmez que :
    - vous êtes le propriétaire véritable des titres;
    - vous êtes autorisé à donner ces instructions de vote; et
    - vous avez lu les documents et les instructions de vote mentionnées sur dans le présent formulaire.
  - Vous n'avez pas besoin de présenter le présent formulaire d'Instructions de vote lors de l'assemblée pour pouvoir voter.
  - Pour assister à l'assemblée et y voter, veuillez procéder de l'une des manières suivantes
    - écrivez votre nom ou le nom de la personne désignée pour agir en votre nom sur la ligne « Fondé de pouvoir » au verso du formulaire, que vous devez dater et signer, puis renvoyez-le nous par la poste;
    - rendez-vous sur le site ProxyVote.com (si possible) et inscrivez le nom dans la section « Fondé de pouvoir » du bulletin de vote électronique.
- Vous ou votre « fondé de pouvoir » devez assister à l'assemblée pour que votre vote soit pris en considération. Lorsque vous ou votre fondé de pouvoir arriverez à l'assemblée, inscrivez-vous auprès de l'agent chargé des bulletins de vote ou des procurations. À moins que vous ne donniez des instructions contraires, la personne dont le nom est inscrit dans l'espace prévu à cet effet aura les pleins pouvoirs pour assister à l'assemblée, soumettre des questions et agir à l'assemblée ou à toute assemblée résultant d'un ajournement ou d'un report, ainsi que pour voter à l'égard de toutes les questions qui seront présentées à l'assemblée, même si ces questions ne sont pas mentionnées dans le présent formulaire ou dans la circulaire de sollicitation de procurations. Consultez un conseiller juridique si vous souhaitez modifier les pouvoirs de cette personne. Si vous avez besoin d'aide, communiquez avec la personne qui gère votre compte.
- Si les présentes instructions de vote sont données au nom d'une société, indiquez la dénomination sociale complète de cette dernière, le nom et le titre de la personne donnant les instructions de vote au nom de la société, ainsi que l'adresse aux fins de signification de la société.
  - Si les points énoncés dans la circulaire de sollicitation de procurations sont différents des points mentionnés au verso du présent formulaire, la circulaire de sollicitation de procurations sera le document considéré comme correct.
  - En l'absence d'instructions de vote particulières que vous aurez fournies sur le présent formulaire, les droits de vote seront exercés comme il est recommandé au verso du présent formulaire ou indiqué dans la circulaire de sollicitation de procurations, à moins que vous ne nommiez un fondé de pouvoir.
  - Afin de vous assurer que vos instructions sont reçues à temps pour être traitées, renvoyez le formulaire d'instructions de vote ou votez en ligne **au plus tard un jour ouvrable avant la date de dépôt des procurations** indiquée ci-dessus. Les instructions de vote reçues le jour du dépôt des procurations ou après pourraient ne pas être prises en compte dans la compilation des votes.

Si vous avez des questions ou avez besoin d'aide, communiquez avec la personne qui gère votre compte.

**Information – Choix de recevoir les états financiers ou demande de documents relatifs à l'assemblée**

Si vous choisissez de recevoir les états financiers ou demandez les documents relatifs à l'assemblée, votre nom et votre adresse peuvent être communiqués à l'émetteur (ou à son mandataire) aux fins d'envoi par la poste.

**VOIR AU VERSO**

# FORMULAIRE D'INSTRUCTIONS DE VOTE

**BOMBARDIER INC.**

TYPE D'ASSEMBLÉE : ASSEMBLÉE SPÉCIALE  
DATE DE L'ASSEMBLÉE : VENDREDI, 27 MARS 2015 À 10 h HAE  
DATE DE RÉFÉRENCE : POUR DÉTENTEURS D'ACTIONNAIRES ACQUISES JUSQU'AU 24 FÉVRIER 2015  
DATE DE DÉPÔT : 26 MARS 2015 N° CUID :  
N° DE COMPTE : N° CUSIP : 097751200

**N° DE CONTRÔLE : →**

## ÉTAPE 2 NOMMEZ UN FONDÉ DE POUVOIR (FACULTATIF)

**FONDÉ(S) DE POUVOIR :** PIERRE BEAUDOIN OU, À DÉFAUT DE CETTE PERSONNE, ALAIN BELLEMARE

SI VOUS VOULEZ ASSISTER À L'ASSEMBLÉE OU DÉSIGNER UNE AUTRE PERSONNE POUR QU'ELLE Y ASSISTE, Y VOTE ET Y AGISSE EN VOTRE NOM LORS DE L'ASSEMBLÉE OU DE TOUTE ASSEMBLÉE RÉSULTANT D'UN AJOURNEMENT OU D'UN REPORT, AUTRE QUE LA OU LES PERSONNES MENTIONNÉES CI-DESSUS, INSCRIVEZ VOTRE NOM OU LE NOM DE L'AUTRE PERSONNE QUI ASSISTERA À L'ASSEMBLÉE DANS L'ESPACE PRÉVU À CET EFFET. À MOINS QUE VOUS NE DONNIEZ DES INSTRUCTIONS CONTRAIRES, LA PERSONNE DONT LE NOM EST ÉCRIT DANS CET ESPACE AURA LES PLEINS POUVOIRS POUR ASSISTER À L'ASSEMBLÉE, Y VOTER ET Y AGIR À L'ÉGARD DES QUESTIONS PRÉSENTÉES À L'ASSEMBLÉE OU À TOUTE ASSEMBLÉE RÉSULTANT D'UN AJOURNEMENT OU D'UN REPORT, MÊME SI CES QUESTIONS NE SONT PAS MENTIONNÉES DANS LE FORMULAIRE OU DANS LA CIRCULAIRE.

INSCRIVEZ CI-DESSUS LE NOM DU FONDÉ DE POUVOIR EN LETTRES MAJUSCULES

## ÉTAPE 3 INSTRUCTIONS DE VOTE

**CET ESPACE EST LAISSÉ VIDE INTENTIONNELLEMENT.**

**POINT(S) :** (REMPLISSEZ UNE SEULE CASE «  » PAR POINT, À L'ENCRE NOIRE OU BLEUE)

**RECOMMANDATIONS DE VOTE**

1 - ADOPTION D'UNE RÉOLUTION SPÉCIALE. <----->>>      POUR      CONTRE  
EXAMINER ET, S'IL EST JUGÉ À PROPOS, ADOPTER UNE RÉOLUTION SPÉCIALE (DONT LE TEXTE INTÉGRAL EST REPRODUIT AU SUPPLÉMENT A DE LA CIRCULAIRE DE SOLLICITATION DE PROCURATIONS DE LA DIRECTION JOINTE AUX PRÉSENTES) AUTORISANT BOMBARDIER INC. À MODIFIER SES STATUTS DE FUSION EN AUGMENTANT LE NOMBRE D'ACTIONNAIRES CLASSE A (DROITS DE VOTE MULTIPLES) ET D'ACTIONNAIRES CLASSE B (DROITS DE VOTE LIMITÉS) POUVANT ÊTRE ÉMIS PAR BOMBARDIER INC. POUR LE FAIRE PASSER DE 1 892 000 000 À 2 742 000 000.  
\*NOTE\* LE PRÉSENT FORMULAIRE CONFÈRE UN POUVOIR DISCRÉTIONNAIRE AUX PERSONNES QUI Y SONT NOMMÉES RELATIVEMENT À D'AUTRES QUESTIONS QUI PEUVENT ÊTRE SOUMISES À L'ASSEMBLÉE OU À TOUTE REPRISE DE CELLE-CI.

    

1 <<<<      POUR

\*NOTE\* LE PRÉSENT FORMULAIRE DE DEMANDE D'INSTRUCTIONS EN VUE D'UN VOTE DOIT ÊTRE LU EN REGARD DE LA CIRCULAIRE DE SOLLICITATION DE PROCURATIONS QUI L'ACCOMPAGNE.

## ÉTAPE 4 LE PRÉSENT DOCUMENT DOIT ÊTRE SIGNÉ ET DATÉ

**\* COPIE DE L'ÉMETTEUR - AVIS SEULEMENT**

SIGNATURE(S) \*INVALIDE EN L'ABSENCE DE SIGNATURE\*

M M J J A A



**Broadridge™**

5970 CHEDWORTH WAY  
MISSISSAUGA, ON L6R 4G5

1  
1  
W29080-010 F  
1 DE 1

**ASSEMBLÉE SPÉCIALE**  
BOMBARDIER INC.

**DATE:**  
VENDREDI, 27 MARS 2015 À 10 h HAE

**ADRESSE:**  
LE CENTRE SHERATON MONTRÉAL  
SALON DRUMMOND  
1201, BOULEVARD RENÉ-LÉVESQUE OUEST  
MONTRÉAL (QUÉBEC)

**BOMBARDIER INC.**  
800, BOUL. RENÉ-LÉVESQUE OUEST  
29E ÉTAGE  
MONTRÉAL, QC H3B 1Y8  
CANADA

**ÉTAPE 1**

**PASSEZ EN REVUE VOS OPTIONS DE VOTE**

**EN LIGNE : VOTEZ SUR PROXYVOTE.COM À L'AIDE DE VOTRE ORDINATEUR OU DE VOTRE APPAREIL PORTABLE. VOTRE NUMÉRO DE CONTRÔLE EST INDIQUÉ CI-DESSOUS.**



**NUMÉRISEZ  
POUR VOIR LES  
DOCUMENTS ET  
VOTEZ DÈS  
MAINTENANT**



**VOTE PAR TÉLÉPHONE : VEUILLEZ TRANSMETTRE VOS INSTRUCTIONS AU 1 800 474-7501 (EN FRANÇAIS) OU 1 800 474-7493 (EN ANGLAIS).**

**VOTE PAR LA POSTE : VEUILLEZ RETOURNER LE PRÉSENT FORMULAIRE D'INSTRUCTIONS DE VOTE DANS L'ENVELOPPE FOURNIE.**

**RAPPEL : PASSEZ EN REVUE LA CIRCULAIRE DE SOLLICITATION DE PROCURATIONS AVANT DE VOTER.**

**NOUS DEVONS RECEVOIR VOS INSTRUCTIONS DE VOTE AU MOINS UN JOUR OUVRABLE AVANT LA DATE DE DÉPÔT DES PROCURATIONS.**  
**N° DE CONTRÔLE : →** **DATE DE DÉPÔT : 26 MARS 2015**

Madame, Monsieur,

Une assemblée sera tenue à l'intention des porteurs de titres de l'émetteur mentionné ci-dessus.

1. Vous recevez le présent formulaire d'instructions de vote et les documents relatifs à l'assemblée ci-joints, sur les instructions de l'émetteur, en tant que propriétaire véritable des titres. Vous êtes considéré comme le propriétaire véritable des titres, parce qu'en tant qu'intermédiaires, nous détenons les titres dans un compte pour vous, mais qui n'est pas inscrit à votre nom.
2. Les votes sont sollicités par la direction de la société ou en son nom.
3. Même si vous ne souhaitez pas recevoir ces documents, un émetteur assujéti a le droit de vous les faire parvenir et il est de notre responsabilité de vous les envoyer. Les présents documents vous sont envoyés sans frais, dans la langue que vous avez demandée, dans la mesure où ils sont disponibles dans cette langue.
4. À moins que vous n'assistiez à l'assemblée et ne votiez en personne, nous sommes les seuls à pouvoir exercer les droits de vote à rattachés à vos titres en tant que porteur inscrit ou fondé de pouvoir du porteur inscrit conformément à vos instructions. Nous ne pouvons pas voter pour vous si nous ne recevons pas vos instructions de vote. Veuillez fournir et nous retourner (ou nous envoyer par l'une des autres méthodes possibles) les renseignements demandés dans le présent formulaire afin que nous recevions vos instructions de vote rapidement. Nous délivrerons une procuration en votre nom conformément aux instructions de vote que vous nous donnerez, à moins que vous ne choisissiez d'assister à l'assemblée et d'y voter en personne.
5. En nous donnant vos instructions, vous confirmez que :
  - vous êtes le propriétaire véritable des titres;
  - vous êtes autorisé à donner ces instructions de vote; et
  - vous avez lu les documents et les instructions de vote mentionnées sur dans le présent formulaire.
6. Vous n'avez pas besoin de présenter le présent formulaire d'instructions de vote lors de l'assemblée pour pouvoir voter.
7. Pour assister à l'assemblée et y voter, veuillez procéder de l'une des manières suivantes
  - écrivez votre nom ou le nom de la personne désignée pour agir en votre nom sur la ligne « Fondé de pouvoir » au verso du formulaire, que vous devez dater et signer, puis renvoyez-le nous par la poste;
  - rendez-vous sur le site ProxyVote.com (si possible) et inscrivez le nom dans la section « Fondé de pouvoir » du bulletin de vote électronique.

Vous ou votre « fondé de pouvoir » devez assister à l'assemblée pour que votre vote soit pris en considération. Lorsque vous ou votre fondé de pouvoir arriverez à l'assemblée, inscrivez-vous auprès de l'agent chargé des bulletins de vote ou des procurations. À moins que vous ne donniez des instructions contraires, la personne dont le nom est inscrit dans l'espace prévu à cet effet aura les pleins pouvoirs pour assister à l'assemblée, soumettre des questions et agir à l'assemblée ou à toute assemblée résultant d'un ajournement ou d'un report, ainsi que pour voter à l'égard de toutes les questions qui seront présentées à l'assemblée, même si ces questions ne sont pas mentionnées dans le présent formulaire ou dans la circulaire de sollicitation de procurations. Consultez un conseiller juridique si vous souhaitez modifier les pouvoirs de cette personne. Si vous avez besoin d'aide, communiquez avec la personne qui gère votre compte.

8. Si les présentes instructions de vote sont données au nom d'une société, indiquez la dénomination sociale complète de cette dernière, le nom et le titre de la personne donnant les instructions de vote au nom de la société, ainsi que l'adresse aux fins de signification de la société.
9. Si les points énoncés dans la circulaire de sollicitation de procurations sont différents des points mentionnés au verso du présent formulaire, la circulaire de sollicitation de procurations sera le document considéré comme correct.
10. En l'absence d'instructions de vote particulières que vous aurez fournies sur le présent formulaire, les droits de vote seront exercés comme il est recommandé au verso du présent formulaire ou indiqué dans la circulaire de sollicitation de procurations, à moins que vous ne nommiez un fondé de pouvoir.
11. Afin de vous assurer que vos instructions sont reçues à temps pour être traitées, renvoyez le formulaire d'instructions de vote ou votez en ligne au plus tard un jour ouvrable avant la date de dépôt des procurations indiquée ci-dessus. Les instructions de vote reçues le jour du dépôt des procurations ou après pourraient ne pas être prises en compte dans la compilation des votes.

Si vous avez des questions ou avez besoin d'aide, communiquez avec la personne qui gère votre compte.

Information – Choix de recevoir les états financiers ou demande de documents relatifs à l'assemblée

Si vous choisissez de recevoir les états financiers ou demandez les documents relatifs à l'assemblée, votre nom et votre adresse peuvent être communiqués à l'émetteur (ou à son mandataire) aux fins d'envoi par la poste.

**VOIR AU VERSO**